
 

 

VENØBOEN 

BESTYRELSESMØDE 19.2.2013 

Fremmødte: Aase Askanius, Karin Kristensen, Søren Hindkjær, Uffe Lundby; Jesper Olsen, 

Bodil Anker-Møller 

Fraværende: Anker Jensen 

________________________________ 

 

 

 

1. Siden sidst 

 

2. Bøjerne.   Der er etableret kontakt til kommunen fra de to beboerforeninger i fællesskab. 

Kommunen lover initiativ, herunder afklaring af det juridiske spørgsmål. Sagen er på 

udvalgsmøde d. 20.2.: Bestyrelsen lægger vægt på, at spørgsmålet afklares før årets 

strandrensning. 

 

3. Færgeudvalgsmøde. Der har været møde i færgeudvalget. Div. prisspørgsmål afklaret. 

Besøgskortet revurderes. 

 

4. Udtalelse om udkast til nye færgetakster: Bestyrelsen drøftede udkastet og bakker op om 

de nye takster. Vi ønsker priserne på sæsonkort indskrevet i oversigten. I øvrigt stor ros til 

Venø Færgefart for god service  

 

5. Nyt om Venø-festen.  Jesper melder, at der formodentlig bliver tale om et 2-dages 

arrangement i Pinsen. Yderligere info på næste bestyrelsesmøde. 

 

6. Helikopterlandingsbane. Intet nyt . Sagen ligger i Regionen 

 

7. Nye mødedatoer: 
 

 19.3. Hos Jesper kl. 19 

 

 30.4.Hos Uffe kl 19  ( Husk kage, Aase  ) 

 

 22.5. Hos Jesper kl. 19.30 

 

 25.6 .Hos Aase kl 19 

 

8. Evt: Der er turistmøde i Havnehuset 4.marts. Aase og Karin deltager 
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